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Protokół Nr 24/V/0052/2009 
z Sesji Rady Gminy Jordanów Śląski 

 z dnia 29 kwietnia 2009r.  
 

W Sesji udział wzięło 12 spośród ustawowej liczby 15  Radnych, nieobecni byli: 
Pan Zdzisław Barabach, Pan Andrzej Dobroliński i Pan Rafał Zarzycki, (lista 
obecności w załączeniu). Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy - Pan Henryk 
Kuriata, Zc-a Głównej Księgowej - Pani Małgorzata Winiarska, Sekretarz Gminy – Pan 
Grzegorz Gaweł, radca prawny – Pan Marek Stalski, Kierownik GOPS – Pani Agnieszka 
Krupińska, Dyrektor Szkoły Podstawowej – Pani Wioletta Majka-Stangret, Dyrektor 
Gimnazjum – Pani Mariola Feszczuk.  
 

1. Przewodniczący Rady Gminy Pan Mirosław Cholewa (w dalszej części protokołu 
wymieniany w skrócie jako Przewodniczący RG) otworzył obrady o godz. 17.05, 
przywitał wszystkich przybyłych gości i Radnych. 

2. Stwierdzono quorum (na podstawie listy obecności). 
- Na Sekretarza obrad wybrany został jednogłośnie Pan Sławomir Ramut. 

3. Brak uwag odnośnie protokołu nr 23/V/0052/2009. 
- Głosowanie nad przyjęciem protokołu – 12 za. Przyjęto protokół z Sesji Nr  23 z 
dnia 31 marca 2009r.  – jednogłośnie. 

4. PORZĄDEK OBRAD 
Przewodniczący RG: odczytał proponowany porządek obrad (na podstawie pisma 
zwołującego sesję),  poprosił o zgłaszanie uwag. Uwag nie było. 
 
 

5. PODJĘCIE UCHWAŁ: 
 

1) Nr XXIV/130/2009 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Jordanów Śląski 
Nr XXI/122/2009 z dnia 10.02.2009r. w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień oraz 
Przeciwdziałania Przemocy dla Gminy Jordanów Śląski na rok 2009. 

Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków.  
Pan Radny Paweł Filipczak: zapytał, dlaczego nie został uwzględniony jego wniosek o 
dofinansowanie zajęć z kolarstwa.  
Pan Wójt: poinformował, że przedstawicielem Gminy do spraw  profilaktyki jest pani 
Wiesława Król, która nie mogła dzisiaj uczestniczyć w sesji.  Stwierdził, że na wszystkie 
zadania, które chcielibyśmy zrealizować zabrakło środków. Natomiast, jakie były wnioski, 
które zakwalifikowały się do dofinansowania w ramach nadwyżki przeznaczonej do 
podziału, należałoby zapytać właśnie panią Król. Dodał, że główne zadania, które są 
obecnie realizowane to prowadzenie grupy profilaktycznej oraz zapewnienie materiałów 
eksploatacyjnych dla dzieci uczestniczących w zajęciach w świetlicach środowiskowych. 
Zapewnienie finansowania tych zadań wynika z nakazu ustawowego.  Natomiast 
podstawowym wydatkiem w tym przedmiocie było zakupienie wykładziny do świetlicy 
wiejskiej w Jezierzycach Wielkich za kwotę ok. 3 400 zł.  Świetlica została 
wyremontowana dzięki zaangażowaniu mieszkańców Jezierzyc, którzy zrobili przekładkę 
dachu. Pozostał natomiast problem  wykładziny, która była w bardzo złym stanie. Ze  
względu na zapewnienie bezpieczeństwa dzieci, żeby nie potykały się o dziury w podłożu,  
postanowiliśmy przeznaczyć środki na nową, podklejoną  wykładzinę.  
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Cały program ułożyła pani Król, a ja go zatwierdziłem. Jakie wnioski zostały złożone i 
jaka jest szansa na ich realizację – będzie wiedziała pani Wiesia.  
Pan Radny Paweł Filipczak: stwierdził, że skontaktuje się z panią Wiesławą w tej sprawie. 
Zauważył natomiast, że będzie wspomagał osobę (mieszkańca Gminy), która  chce zajęcia 
z kolarstwa prowadzić. Powiedział, że koszt zorganizowania takich zajęć jest stosunkowo 
niski i że będzie zabiegał, aby je w przyszłości prowadzić. Poprosił Pana Wójta, żeby 
również miał to na uwadze.  
Przewodniczący RG: wobec braku dalszych pytań i wniosków zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały.  
   
W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXIV/130/2009 została podjęta – 11 głosów za, 1 
głos przeciw.  

 
2) Nr XXIV/131/2009 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Jordanów Śląski. 
Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków.  
Pan Radny Andrzej Wertelecki (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej): zapoznał 
zebranych z dokumentami, które wiążą się z projektem uchwały mianowicie z: 
1) Uchwałą nr V/15/2009 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 
Wrocławiu z dnia 30 marca 2009r.  w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 
Jordanów Śląski sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za rok 2008, w której 
sentencji zawarta została pozytywna opinia o ww. sprawozdaniu. 
2) wyciągiem protokołu Nr 12/2009 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 8 kwietnia 
2009r. Zauważył, że Komisja szczegółowo przeanalizowała realizację zaplanowanych 
dochodów i wydatków pod względem celowości, gospodarności  i legalności. Nie 
stwierdziła żadnych nieprawidłowości, wobec czego sformułowany został wniosek do 
Rady Gminy o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy.  
Przedstawił postanowienia Komisji: Przekazuje się Przewodniczącemu Rady Gminy 
Jordanów Śląski wniosek Komisji Rewizyjnej (załącznik nr 1) wraz z protokołem  z 
posiedzenia celem przesłania do Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu.  
Zapoznał zebranych z treścią wniosku.  
3) Uchwałą nr V/68/2009 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 
Wrocławiu z dnia 15 kwietnia  2009r.  na temat wniosku komisji rewizyjnej w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Jordanów Śląski z tytułu wykonania budżetu za 
2008 rok., w której sentencji zawarta została pozytywna opinia o ww. wniosku. 
Przedstawił uzasadnienie do uchwały.  
Pan Wójt: zauważył, że budżet na 2008 rok został zrealizowany w 102% w stosunku do 
planu. Z tego wydatki zostały zrealizowane na poziomie 96%. Najlepiej przebieg realizacji 
ubiegłorocznego budżetu obrazuje pozycja Nr 8 – sprawozdanie z wykonania inwestycji 
na rok 2008. Zauważył, że wszystkich inwestycji było 24 i zostały wykonane na poziomie 
98%. Stwierdził, że jest to bardzo dobry wynik i jest on podstawą do udzielenia 
absolutorium za ubiegły rok. na usprawiedliwienie dodał, „że czuje się winny tak dobrego 
poziomu realizacji budżetu”.   
Przewodniczący RG: wobec braku dalszych pytań i wniosków zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały.  
   
W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXIV/131/2009 została podjęta jednogłośnie  – 12 
głosów za.  
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3) Nr XXIV/132/2009 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
Jordanów Śląski na rok 2009. 

Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków. Wobec ich braku zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  

W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXIV/132/2009 została podjęta jednogłośnie – 12 
głosów za. 
 

4) Nr XXIV/133/2009 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Wrocławskiemu na budowę i rozwój Systemu Informacji Przestrzennej wroSIP.  

Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków. Wobec ich braku zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  

W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXIV/133/2009 została podjęta jednogłośnie – 12 
głosów za. 

Pan Wójt: podziękował Radnym za przegłosowanie tej uchwały. Powiedział, że system 
wroSIP jest potężną bazą danych, która zawiera wykaz wszystkich działek, ich właścicieli 
oraz innych informacji, które na co dzień są wykorzystywane w pracy Urzędu. Jest to 
bardzo cenny program, bez którego na chwilę obecną pracownicy nie wyobrażają sobie 
funkcjonowania.  
 

5) Nr XXIV/134/2009 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy  Nr XX/115/2008 
z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 
Gminy Jordanów Śląski. 

Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków. Wobec ich braku zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  

W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXIV/134/2009 została podjęta jednogłośnie – 12 
głosów za. 

 
6) Nr XXIV/135/2009 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

przysługującego za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 
członkom Ochotniczych Straży Pożarnych funkcjonujących na terenie Gminy 
Jordanów Śląski. 

Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków. Wobec ich braku zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  

W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXIV/135/2009 została podjęta jednogłośnie – 12 
głosów za. 

 
7) Nr XXIV/136/2009 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Jordanów 

Śląski. 
Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków.  
Pan Wójt: powiedział, że projekt został napisany na wniosek mieszkańca naszej 
miejscowości, który zgłosił pomysł na nazwanie  drogi w Jordanowie prowadzącej w 
stronę zalewu. Wszyscy właściciele działek sąsiadujących z tą drogą zostali 
poinformowani, odbyły się konsultacje społeczne – zorganizowane było spotkanie, na 
którym ta kwestia została omówiona. Pozostałe osoby zainteresowane tą sprawą 
kontaktowały się z panem Michałem Mirowskim telefonicznie. Nikt się nie sprzeciwił 
nadaniu nazwy ul. Spacerowa, wobec czego nic nie stoi na przeszkodzie, aby uhonorować 
wolę tych mieszkańców, którzy taką inicjatywę zgłosili.  
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Przewodniczący RG: wobec braku dalszych pytań i wniosków zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały.  

W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXIV/136/2009 została podjęta jednogłośnie – 12 
głosów za. 
 

8) Nr XXIV/137/2009 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Jordanów 
Śląski do realizacji Programu „Odnowa Wsi w województwie dolnośląskim”. 

Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków. Wobec ich braku zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  

W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXIV/137/2009 została podjęta jednogłośnie – 12 
głosów za. 

 
9) Nr XXIV/138/2009 zmiany Uchwały Nr XI/55/2007 Rady Gminy Jordanów 

Śląski z dnia 14 grudnia 2007 r. w sprawie planu rozwoju i modernizacji  
urządzeń wodociągowych na lata 2007-2010. 

Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków. Wobec ich braku zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  

W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXIV/138/2009 została podjęta jednogłośnie – 12 
głosów za. 
 

6. ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 

Przewodniczący RG: podziękował Radnym, którzy złożyli już oświadczenia majątkowe. 
Poinformował o konsekwencjach niewykonania tego obowiązku Radnym, którzy tego 
jeszcze nie zrobili.  
 
Dalszych zapytań i wolnych wniosków nie było. Wobec wyczerpania 
porządku obrad Przewodniczący RG zamknął XXIV  Sesję RG o godz. 17.31. 

 
 
 
 
………………………………………… 
Przewodniczący  RG 

 
 

………………………………………… 
Sekretarz obrad 

 
 
 
 
Protokół sporządziła:  
 


